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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

V preteklem tednu smo ponovno začeli s poskusno proizvodnjo 
ultra tankih vložkov. Okvara na hladilniku rekuperacijske naprave 
je povzročila zastoj pri sadrona povojih. Redno smo začeli 
izdelovati blazinice na stroju IVF v mikalnici.

Še nekaj informacij o letu 1998: V letu 1998 smo porabili 
2.014.309 Sm3 zemeljskega plina in 413.000 m3 vode. Prepričan 
sem, da bi z dodatnimi varčevalnimi ukrepi porabo vode lahko 
zmanjšali. Dnevno jo porabimo (če ne računamo dela v sobotah) 
1.679 m3. Pomislite koliko vode mesečno porabite doma.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:
Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Skupina slušateljev je prejšnji teden zaključila s tečajem nemškega 
jezika. Jutri, v torek jih čaka še preizkus znanja, ki bo pokazal, 
koliko novega znanja so si nabrali.

Franc Anž in

Računovodstvo in finance:

V preteklem tednu je bila med zanimivejšimi dogajanji spet rast 
vrednsti delnice Tosame na Ljubljanski borzi, saj je v petek dosegla 
že vrednost 6600 SIT, kar je za skoraj 9 % več kot pred enim 
tednom in za 20 % več kot na začetku leta. V enakem obdobju (od 
začetka leta) je slovenski borzni indeks narasel za 11 %.

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

Od dobaviteljev surovin za našo proizvodnjo sedaj zahtevamo 
Certifikat kakovosti, ki mora biti priložen pri vsaki dobavi. S tem 
ukinjamo 100 % vhodno kontrolo surovin.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:
Nada Korošec

Proizvodnja:

Nahajamo se na začetku meseca februarja. Operativni plan 
proizvodnje za mesec februar se dopolnjuje z dodatnimi nalogi za 
domači trg, na povečanje pa bodo verjetno imela vpliv večja

povpraševanja po možnosti izdelave proizvodov, poslana iz 
izvozne službe (humanitarna pomoč - VIVIA, tamponi iz gaze - 
DIMA, sadrona povoji...)

Janez Leskovec

Tkalnice:

V soboto, 30. 1. 1999 so se v TŠT končala zadnja zamenjalna dela 
pnevmatskih instalacij na statvah. Delo je bilo izvršeno v dveh 
sobotah, prva skupina je štela 11 članov, druga pa 7. Med delovnim 
časom pa so bili opravljeni nujni posegi (večje puščanje zraka) že 
od samega začetka akcije, za kar je bilo porabljeno cca 70 ur. 
Puščanje zraka je torej preprečeno, vprašanje pa je ali bodo 
kapacitete kompresorja zadovoljevale potrebnim količinam zraka 
za normalno obratovanje. Ob tej priliki bi se zahvalil vsem 
sodelujočim v tem projektu, saj so delo opravili kvalitetno in hitro. 
Na škrobilnem stroju je bilo v preteklem tednu organizirano delo v 
2 izmenah, kar nam je omogočilo normalizirati stanje potrebnih 
osnov v obeh tkalnicah.

Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
Oton Križman

Konfekcija:

Proizvodnja v konfekciji je potekala po planu. Na napravi za 
rekuperacijo metilenklorida je nastala okvara na zaprtem hladilnem 
sistemu, zato se bo proizvodnja sadrona povojev za izvozni nalog 
nadaljevala, ko bo ta napaka odpravljena. Konec meseca smo v 
oddelku intenzivno koristili ostali lanski dopust in s tem “zapolnili” 
manjši plan.

Marjan Orehek

Mikalnica:
Teden je minil v znamenju zaključkov delovnih nalogov in 
intenzivnem izkoriščanju starega dopusta. Koriščenje le-tega se bo 
nadaljevalo tudi v FEBRUARJU, kljub temu, da smo uspešno 
pognali “IVF” stroj za jasmin blazinice. Ta stroj nam v bodoče 
prinaša ukinitev nočne izmene.
Pa še predlog za moške izdelke: Vložki, ki bi imeli v sredini 
razporek z zaščitno mrežo in bi se imenovali “B.” “K”LINTON" 
(grozdje dobrega okusa).

Vinko Svetlin

Belilnica:

V tem tednu smo, upam “olajdali” španram in močno upam, da bo 
poslej vsaj nekaj časa idealno delal.



Toliko kot ta stroj dela preglavic vzdrževalcem in posluževalcem, 
je že preveč. Denarja je tudi že vloženo v popravila toliko, da bi 
verjetno dobili že kar zajeten “štikelc” novega!

Še naprej “tamanimo” stari dopust vsem planom navkljub.

Menda so čebelice že miljon let na zemlji, človek pa kakih 10.000 
let. In razlika med čebelico in človekom? Ogromna! Ne samo 
fizično.

Čebelica vzame naravi samo tisto in samo toliko, kolikor 
neobhodno potrebuje. Človek jemlje (pa ne samo naravi) vse kar 
mu pride pod roke. Če potrebuje ali ne.

Torej je socializem že miljon let na tem ubogem svetu.

Človek s svojim včdenjem že močno ogroža čebele.

Milan Drčar

PIOH:

V oddelku PIOH poteka poiskusna proizvodnja higienskih vložkov 
viriana Ultra Plus Normal.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Iz poročila o delu našega sektorja za leto 1998, ki smo ga 
oblikovali v tem tednu, so zanimivi tile podatki:

• v 1.98 so kontrolorji preverili tako proces kot proizvod pri 1500 
nalogih več kot v 1. 97

• tehnolog kakovosti in ostali vključeni so preverili 175 predlogov 
sprememb materialov ali postopkov

• tehnolog kakovosti pa je presojal nove ali modificirane proizvode 
in konkurenčne proizvode ter izstavil kar T93 poročil o tem.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Uprava j e potrdila predlog nove verzije organizacijskega predpisa o 
izdajanju in nadzoru predpisov, zato smo si v preteklem tednu 
zadali precej opravkov v zvezi z organizacijo in pripravo internega 
spletnega strežnika, na katerem bo ta organizacijski predpis kot 
prvi objavljen v elektronski obliki. Uporabniki osebnih 
računalnikov, ki so priključeni na Tosamino interno omrežje, lahko 
dostopijo do strežnika preko brklalnika (Microsoft Explorer ali 
Netscape Communicator) tako, da v brkljalnik odtipkajo naslov 
strežnika in sicer: http://ntsrvl/.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

Umirjanje inflacije v letu 1998 je poslovno in zasebno zelo dobrodošlo. Vsled nizke rasti inflacije so se izhodiščne plače po socialnem 
sporazumu povečale s 1. januarjem 1999. Po pregledu poslovanja in v skladu s politiko plač v letu 1999 seje za enako zvišanje plač odločila tudi 
uprava Tosame. Plače v Tosami se torej s 1. januarjem 1999 povečajo za 5,5 %, prvič pa bodo izplačane v februarju. Da bomo lahko sledili trend 
realne rasti naših plač, morata biti izpolnjena vsaj dva pogoja. Prvi je približno enak trend dobička, kot je naše želj eno povečevanje plač, drugi 
pa zadosti denarnih sredstev (likvidnost). Na dobiček v zadnjem času kljub povečevanju prodaje slabo vpliva padanje cen naših izdelkov. Tudi 
denarja imamo manj, kot smo planirali, saj z njim izdatno financiramo naše kupce in svoje zaloge izdelkov in surovin. V januarju smo plačali 
prvi obrok kredita za novi vložkarski stroj ter odplačali del kratkoročnega kredita. Največ denarja pa bomo poleg rednih plač in investicij 
potrebovali sredi leta za izplačilo regresa in plačilo davka na dodano vrednost.

Janko Velkavrh

Sindikat:
Nekaj temeljnih elementov iz dogovora o politiki plač, ki so ga uskladili socialni partnerji (vlada, predstavniki delodajalcev in sindikati):
- tudi v letošnjem letu bomo usklajevali plače z rastjo življenjskih stroškov in to dvakrat, najprej pred uvedbo davka na DV, nato pa še konec leta
- draginj ski dodatek naj bi prejemali vsi delavci, katerih višina plače ne presega višino povprečne plače (trenutno 166.000 SIT brutto)
- draginj ski dodatek naj bi izplačevali tri mesece po uvedbi davka na DV, do konca leta
- pri določitvi minimalne plače bo upoštevana raven minimalne plače v razvitejših državah, ki znaša 55 do 59 % povprečne plače. Minimalna 

plača se bo usklajevala kot normalna plača do 58 % povprečne plače v predelovalni industriji
- regres za letni dopust znaša najmanj 102.000 SIT oziroma največ 70 % povprečne plače (sedaj 112.000 SIT). Ob izplačilu višjega regresa je 
potrebno vplačati prispevke.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: S KS Naklada: 450 izvodov


